

LAUBHOUE MARCEL*Wealth manager*

Marcel LAUBHOUE was born in 1977 from Ivorian parents. His degree from the Paris Business School in the pocket, he joined in 2003 Akerys Promotion, the eco-responsible promoter. Home ownership, rental investment, residences with services for students or seniors, are all products in the national residential real estate market for which Marcel deploys his know-how in personal taxation and asset management. His efforts pay off and his work is appreciated since he is promoted to Manager after 3 years of loyal service. His experience in the field now allows him to supervise advisors in tax and asset management. 2008, his responsibilities go a step forward when he joined Heritage and Prestige as Manager and Associate. There, in addition to training and supporting tax and asset management advisors, he is called upon to recruit them.

A new adventure opened to him when he joined Barclays in 2009. As adviser and wealth manager, he is specialized in real estate investments, financial, civil companies and non-resident customers. Allianz called upon him

to join the Expertise and Consulting team in 2014. In these new functions, he specializes in the foresight, the transfer of the private and professional wealth of the entrepreneur. It is his mission to accompany in the structuring of their heritage these business leaders who want their tomorrow looks like what they have decided today. Marcel goes back to school to obtain in 2016 a Master 2 in wealth management and banking. 🌟

LAUBHOUE MARCEL*Gestionnaire de patrimoine*

Marcel LAUBHOUE est né en 1977 de parents ivoiriens. Son diplôme de la Paris Business School en poche, il intègre en 2003 Akerys Promotion, le promoteur éco-responsable. Accession à la propriété, investissement locatif, résidences avec services destinées aux étudiants ou aux seniors, sont autant de produits sur le marché national de l'immobilier résidentiel pour lesquels Marcel déploie son savoir-faire en fiscalité de la personne physique et en ingénierie patrimoniale. Ses efforts paient et son travail est apprécié puisqu'il est promu Manager après 3 ans de bons et loyaux services. Son expérience sur le terrain lui permet désormais d'encadrer des conseillers en ingénierie fiscale et patrimoniale. 2008, ses responsabilités montent d'un cran quand il rejoint Patrimoine et Prestige en tant que Manager et Associé. Là, en plus de former et accompagner les conseillers en ingénierie fiscale et patrimoniale, il est amené à les recruter. Une nouvelle aventure s'ouvre à lui lorsqu'il rejoint Barclays en 2009. Conseiller et gestionnaire de patrimoine, il se spécialise dans les investissements

2016 : Il obtient un Master 2 en gestion de patrimoine et banque, option Droit renforcé

2014 : Il intègre le groupe Allianz

immobiliers, financiers, les sociétés civiles et la clientèle non résidente. Allianz fait appel à ses services pour intégrer l'équipe Expertise et Conseil en 2014. Dans ces nouvelles fonctions, il se spécialise dans la prévoyance, la transmission du patrimoine privé et professionnel du chef d'entreprise. Il s'est donné pour mission que d'accompagner dans la structuration de leur patrimoine ces chefs d'entreprise qui veulent que leur demain ressemble à ce qu'ils auront décidé aujourd'hui. Marcel retourne à l'école pour obtenir en 2016 un Master 2 en gestion de patrimoine et banque, option Droit renforcé, à l'université Paris Dauphine. 🌟